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Zápis z jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro sport ze dne 29. 6. 2021  

 

Jednání se uskutečnilo v zasedací místnosti č. 135 v budově Nové radnice Magistrátu hl. města 

Prahy na Mariánském náměstí. 

 

Přítomní členové: Ing. Ladislav Kos, PhDr. Karel Höfer, Jaroslav Verner, Bc. Vojtěch Pavlík., 

Miroslav Tutter, MBA (odchod 18:09) 

 

 

Trvale přizvaný člen s hlasem poradním: Ing. Jaroslav Chvalný (příchod 17:26) 

 

 

Nepřítomní členové: Ing. Ondřej Martan, Mgr. Martin Šetelík, Stanislav Nekolný, MBA, Jiří 

Ježek 

 

 

Hosté: Msc. Barbora Stárková, Mgr. Michaela Knappová (přítomna online). Mgr. Lenka 

Němcová (přítomna online) 

 

 

Tajemnice: Helena Barkmanová 

 

 

Jednání bylo zahájeno v 17:13 hod. panem předsedou Ing. Ladislav Kosem, který přivítal 

všechny přítomné a konstatoval, že Komise Rady hl. města Prahy je usnášeníschopná. V úvodu 

jednání nechal pan předseda hlasovat o odsouhlasení zápisu z jednání Komise Rady hl. města 

Prahy pro sport ze dne 26.5.2021. 

 

 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval. 

 

Usnesení: Zápis z jednání Komise Rady hl. města ze dne 26.5.2021 byl schválen. 

 

 

Pan předseda Kos navrhnul, aby ověřovatelem zápisu z dnešního jednání se stal pan Bc. Vojtěch 

Pavlík a nechal o tomto návrhu hlasovat. 

 

 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval. 

 

Usnesení: Ověřením zápisu ze dne 29.6.2021 byl pověřen Bc. Vojtěch Pavlík. 

 

 

Dále bylo přistoupeno k hlasování o programu dnešního jednání. Program dnešního jednání byl 

navržen v následující podobě: 1.) Schválení Programu podpory sportu a tělovýchovy v hlavním 

městě Praze pro rok 2022, 2.) Návrh na udělení mimořádné dotace pro Beachklub Ládví z.s., 

3.) Návrh na udělení mimořádné dotace TJ Sokol Žižkov I, 4.) Investice do sportovních 

zařízení, 5.) Různé 
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Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval. 

 

Usnesení: Program jednání v navržené podobě byl schválen. 

 

 

Bylo přistoupeno k prvnímu bodu jednání – schválení programu Podpory sportu v hlavním 

městě Praze pro rok 2022.  

 

Současná podoba dokumentu byla promítána přítomným členům komise. Od posledního 

jednání komise došlo k připomínkování návrhu Programu podpory panem JUDr. Vladimírem 

Folberem za Odbor legislativy Magistrátu hl. města Prahy. 

 

 

Na základě tohoto návrhu bylo přistoupeno k diskuzi členů komise. Pan Höfer navrhnul, aby 

došlo k vypsání nového opatření, které by cílilo právě na ty akce, které byly z Opatření č. IV 

vyřazeny. Dle pana Pavlíka nastává otázka, jakým způsobem se budou vypisovat opatření pro 

mimořádné akce (neočekávání rekonstrukce atp.) a jakým způsobem se o ně bude žádat. Pan 

Höfer navrhuje, aby se mimořádné dotace posuzovaly podle toho, zda-li se opravdu jedná o 

mimořádnou dotaci potřebnou např. v důsledku živelné katastrofy a dle toho, zda-li žadatel 

nezažádal o grant skrze řádné grantové řízení. 

 

V 17:26 se zapojil do jednání pan Ing. Jaroslav Chvalný. 

 

Komise diskutovala, zda-li u Opatření IV. Sportovní akce neponechat původní znění 

projednané na komisi dne 26.5.2021  

 

Původní znění kapitola A (účel) opatření IV., diskutované dne 26.5.2021: 

 

„Podpora jednorázových sportovních akcí, konaných na území hlavního města Prahy, a to 

významných sportovních akcí s aktivní účastí dětí a mládeže ve věku do 18 let, významných 

sportovních akcí s aktivní účastí veřejnosti a významných sportovních akcí mezinárodního 

významu. 

 

Způsobilé výhradně neinvestiční náklady:  

a) pronájem sportovního zařízení na území hlavního města Prahy, 

b) organizační a technické zabezpečení, a to pouze: zdravotní zajištění, ostraha, úklidové 

práce, nájem a stavba mobilních pódií, sociálního zařízení, tribun a sportovních ploch, doprava 

materiálu, ozvučení akce, nájem zařízení na měření výkonu včetně obsluhy, 

c) věcné ceny pro účastníky, a to pouze: medaile, poháry, diplomy, 

d) náklady na rozhodčí s limitem 2.000 Kč na osobu a den akce, maximálně ve výši 20% 

dotace 

e) mzdové náklady na pořadatele v pracovněprávním vztahu k Žadateli s limitem 5.000 Kč 

na osobu, maximálně ve výši 20% Dotace.“ 

 

 

Bylo přistoupeno k hlasování o Programu podpory sportu v hl. městě Praze pro rok 2022. 
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Komise Rady hl. města pro sport doporučuje schválit návrh Podpory sportu v hlavním městě 

Praze pro rok 2022, u Opatření IV. Sportovní akce Komise Rady hl. města Prahy trvá na 

původním znění prodiskutovaném dne 26.5.v rámci jednání komise. 

 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval. 

 

Usnesení: Komise Rady hl. města Prahy pro sport doporučila Radě hl. města Prahy schválit 

Program podpory sportu v hl. městě Praze pro rok 2022.  U Opatření IV. Sportovní akce Komise 

Rady hl. města Prahy pro sport doporučila ponechat původní znění. 

 

Bylo přistoupeno k druhému bodu jednání –  návrhu na udělení mimořádné dotace pro 

Beachklub Ládví z.s.,. Žádost byla zaslána všem členům k posouzení prostřednictvím předsedy 

komise.  

 

Členové komise by pro řádné posouzení žádosti potřebovali doplňující informace od 

Beachklubu Ládví (např. zda-li řeší situaci v rámci pojištění atp.). Vyžádané podklady by měly 

být zaslány komisi před následujícím jednáním komise. 

 

Dále bylo přistoupeno k hlasování. Komise požaduje po žadateli o mimořádnou dotaci (Beach 

klub Ládví, z.s.) doložení doplňujících informací o pojistné události. Na základě tohoto Komise 

Rady hl. města Prahy pro sport žádá pan radního Šimrala o předložení podkladů pro následující 

jednání komise. 

 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval. 

 

Usnesení: Komise Rady hl. města Prahy žádá prostřednictvím pana radního Šimrala o 

doplňující podklady k žádosti o mimořádnou dotaci od žadatele (Beachklub Ládví, z.s.). 

 

 

Bylo přistoupeno k třetímu bodu jednání – mimořádné žádosti TJ Sokol Žižkov. 

Žádost TJ Sokol Žižkov byla členům komise zaslána prostřednictvím předsedy komise.  

 

Na základě veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové dotace č. DOT/6ll01/01l7'74/2020 

byla TJ Sokol Žižkov přidělena dotace ve výši l 500 000,00 Kč v opatření č. II., č. projektu 

2061-229 na novou sportovní podlahu v tělocvičně ,,Nový sál" žižkovské sokolovny Koněvova 

929119, Praha 3. Při započetí prací byly zjištěny nové okolnosti, které nebyly při žádosti známy, 

došlo k odhalení stavební prohlubně, jejíž rekonstrukce si žádá zvýšené náklady na realizaci 

celého projektu. TJ Sokol Žižkov tak žádá o 470 000 Kč. 

Členové komise diskutovali nad touto žádostí. Paní ředitelka Němcová navrhla na místo zaslat 

technika k posouzení stavu. Komise by kladné stanovisko udělila v případě, že by byl 

požadavek oprávněný a doporučila by opravu financovat 80 % z celkové částky.  

 

Bylo přistoupeno k hlasování. Komise doporučuje z Oddělení investičního Odboru školství, 

mládeže a sportu Magistrátu hl. města Prahy zaslat technika, který by zhodnotil stav odhalené 

prohlubně přímo na místě, aby mohla být Komisí Rady hl. města Prahy pro sport posouzena 

oprávněnost celé žádosti. 

 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval. 
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Usnesení: Komise Rady hl. města Prahy pro sport žádá Odbor školství, mládeže a sportu 

Magistrátu hl. města Prahy o zaslání stavebního technika k posouzení stavu objektu TJ Sokol 

Žižkov, jež žádá o mimořádnou dotaci za účelem rekonstrukce stavební prohlubně. 

 

 

Pan Miroslav Tutter, MBA opustil jednání komise v 18:09 hod. Komise přestala být 

usnášeníschopná. 

 

 

Bylo přistoupeno k čtvrtému bodu jednání komise – investice do sportovních zařízení, který byl 

pojat formou přednášky pana Chvalného.  

 

V pátém bodu jednání „různé“ členové komise diskutovali, na základě žádosti pana radního 

Šimrala, o výši finančních odměn za umístění v rámci soutěží čerpající granty hl. města Prahy. 

Pan radní Šimral by rád do návrhu Programu podpory sportu v hl. městě Praze pro rok 2022 

zařadil bod, který by žadatele zavazoval vyplácet prize money ve stejné výši u mužské i ženské 

kategorie. 

Komise, které v tento moment nebyla usnášeníschopná, problematiku diskutovala, avšak 

vzhledem k nepřítomnosti pana radního Šimrala na jednání by členové komise rádi tuto 

problematiku projednali i v rámci některého z dalších jednání Komise Rady hl. města pro sport 

tak, aby pan radní Šimral mohl k tématu pro případné zařazení tohoto bodu do Programu 

podpory v příštích letech, zodpovědět dotazy členů komise. Dle členů komise by typickými 

žadateli o grant neměli být žadatelé, kteří nabízí v rámci výhry prize money. Co se týče 

sportovních soutěží, ve většině případů soutěží mužské i ženské kategorie odděleně (mistrovské 

akce, poháry atp. jsou pro tyto kategorie zvlášť, tedy i v jiné dny). Poté se pořádají akce typu 

maraton, v tomto případě mužská i ženská kategorie soutěží souběžně, avšak prize money si 

zpravidla nastavují samotní sportovci, kteří jsou mnohdy přizvány organizátory ze zahraničí. 

Tento bod bude probrán na některém z dalších jednání komise za přítomnosti pana radního. 

 

Jednání Komise Rady hl. města pro sport bylo ukončeno v 19:15 hod. 

 

 

 

 

 
 

 

________________ 

   

Ing. Ladislav Kos 

předseda Komise 

________________ 

   

Bc. Vojtěch Pavlík 

ověřovatel zápisu 

 

________________ 

 

Helena Barkmanová  

tajemnice Komise 

 

 


